
Prezes NRA: Ile na adwokata i czy warto? - felieton
O wartości edukacji prawnej oraz kosztach usług adwokata pisze adw. Jacek Trela, prezes
Naczelnej Rady Adwokackiej w felietonie, który ukazał się dziś na łamach
"Rzeczpospolitej".

"O taką edukację powinni dbać rządzący, bo to leży w interesie sprawnie funkcjonującego państwa.
Niestety, na tym polu dostrzegam daleko idące zaniedbania. Samorządy zawodów zaufania
publicznego, w tym samorząd adwokacki, starają się wypełniać tę lukę."

 

(czytaj cały felieton)
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